
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty

Protokół Nr 37/7/2023

Obrady rozpoczęto 1 grudnia 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:22 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:
1. Dorota Duda
2. Grzegorz Jóźwik

3. Zbigniew Kowalczyk
4. Marian Król
5. Łukasz Kubka
6. Jarosław Lasota
7. Wojciech Owczarek
8. Vliesłavł Skowron
9. Bogdan Soboń

10. Jarosław Staciwa
11. Beata Zbróg

Posiedzenie Komisji otworzył

PrzewodniczącyKomisji.
obradom przewodniczył Wojciech Owczarek -

Ad. 2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że porządek obrad radni
otrzymali wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu.

Wobec braku uwag przystąpiono do przyjęcia porządku posiedzenia

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki glosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław

Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad
ze zmianami obejmujący:

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Sporządzenie ostatecznego sprawozdania w sprawie projektu budżetu Powiatu Koneckiego

na 2024 rok.
4. Sprawy różne.
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Ad.3.
Sporządzenie ostatecznego sprawozdania w sprawie projektu budżetu Powiatu Koneckiego
na 2024 rok.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że zgodnie z § 4 ust. 4
Uchwały Nr XX/46/2020 Rady Powiatu w Końskich z dnia 30 października 2020 roku
w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, Komisja właściwado spraw budżetu

sporządza ostateczne sprawozdanie, co do projektu budżetu uwzględniającwszystkie wnioski
i opinie poszczególnych komisji bądź radnych i przekazuje je PrzewodniczącemuRady oraz
Zarządowi w terminie do dnia 2 grudnia. Przypomniał, że na posiedzeniu Komisji w dniu
24 listopada radny Czesław Kurcbart złożył wniosek w sprawie remontu drogi Nr 0436 T
Stąporków - Stara Góra - Furmanów. Więcej wniosków nie wpłynęło. Dodał, że zgodnie
z wcześniej wspomnianą uchwałą, komisje proponując wprowadzenie nowego wydatku lub
zwiększenie przewidzianego w projekcie wydatku, zobowiązani są wskazać źródło jego
finansowania. Odczytał przedmiotowy wniosek.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zwrócił uwagę, że przed
wprowadzeniem do budżetu przedmiotowego zadania powinny zostać oszacowane koszty
tej inwestycji.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek wyjaśnił, że zgodnie z obowiązującą

procedurą wniosek zostanie przekazany do Zarządu Powiatu.

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie rozpatrywany wniosek.

Głosowano wniosek w sprawie:
w sprawie remontu drogi Nr 0436 T Stąporków - Stara Góra - Furmanów.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

PrzewodniczącyKomisji stwierdził, że wniosek zostałprzyjęty.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek odczytał projekt Sprawozdania Komisji
Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty w sprawie projektu budżetu Powiatu Koneckiego
na 2024 rok, a następnie otworzył dyskusję.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy w projekcie budżetu

zostały zabezpieczone środki w wysokości dwóch milionów złotych na bieżące utrzymanie
i drobne remonty na drogach powiatowych, ponieważ wpływało wiele wniosków od sołtysów

w sprawie realizacji różnych zdań. Ponadto zapytał o przyczynę negatywnej opinii komisji
w sprawie przejścia dla pieszych przy filii Biblioteki w Nowym Dziebałtowie.
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Starosta Grzegorz Piec oznajmił, że nie zna szczegółów i przyczyn negatywnych opinii
w sprawie przejścia dla pieszych. Dodał, że w pewnych kwestiach muszą wypowiedzieć się

fachowcy z danej dziedziny.

Radna Beata Zbróg dodała, że budynek filii znajduję się przy drodze powiatowej , po stronie
gdzie nie ma chodnika i jest bardzo wąskie pobocze. Piesi korzystają z chodnika znajdującego

się po drugiej stronie drogi i wszyscy, którzy idą do biblioteki muszą przejść przez drogę

na której rozpędzają się samochody, a w ostatnim czasie miały miejsce dwa wypadki
śmiertelne. Dlatego nie rozumie dlaczego komisja dwukrotnie odrzuciła wniosek w sprawie
wyznaczenia przejścia dla pieszych w tym miejscu. Dodała, że planowane było do wykonania
zadanie obejmujące wykonanie bezpiecznego przejścia dla pieszych przy szkole
w Dziebałtowie ale w związku z tym , że wykonana została zatoczka chciałaby jeśli jest taka
możliwośćaby planowane przejście zostało wykonane przy filii biblioteki.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do glosowania.

Glosowano w sprawie:
przyjęcie sprawozdania Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty w sprawie projektu
budżetu Powiatu Koneckiego na 2024 rok.

Wyniki glosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, JarosławLasota, Wojciech Owczarek,
BeataZbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Marian Król, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Przewodniczący stwierdził, że Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty przyjęła

sprawozdanie w sprawie projektu budżetuPowiatu Koneckiego na 2024 rok.

Sprawozdanie stanowi załącznikdo niniejszego protokołu.

AdA.
Spraw różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad PrzewodniczącyKomisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

P~z l Komisji
Budżetu,~J:a Zdrowia i Oświaty

Wgj.elech O czarek

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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